
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMlSJl ZDROWIA, POMOCY SPOLECZNEJ, SPORTU 
I TURYSTYKI RADY MlEJSKlEJ W KLODZKU ZA ROK 2015 

CZtONKOWIE KOMISJI: 

1. Pan Jacek Kubicki - przewodniczqcy komisji 
2. Pani Anna Karolczak - wiceprzewodniczqca komisji 
3. Pani Lucyna ~ w i s t  -cztonek komisji Mr . . . . . .. . . . . . . 
4. Pan Adam Kwas -cztonek komisji 
5. Pan Armin Jarosz -cztonek komisji 
6. Pan Leszek Rogalewski -cztonek komisji 
7. Pani Elibieta Sledi-cztonek komisji 

Komisja Zdrowia, Pomocy Spotecznej, Sportu i Turystyki w roku 2015 odbyta 
14 posiedzeri w tym jedno 27 kwietnia 2015 roku wspolne z Komisjq Edukacji 
i Kultury. 

Na posiedzenie Komisji zapraszani byli min.: Zastqpca Burmistrza Pan Witold 
Krzelowski, Zastqpca Burmistrza Pan Wiestaw Tracz, Dyrektor Oirodka Pomocy 
Spotecznej w Ktodzku Pani Jolanta Leszko, Kierownik Wydziatu Spraw 
Spotecznych w Urzqdzie Miasta Pan Pawet Popiel, Kierownik Wydziatu Edukacji 
i Spraw Spotecznych w Urzqdzie Miasta Pani Joanna Kozak, Skarbnik Gminy 
Miejskiej Ktodzko Pani Agnieszka Czuczwara, Pani Ewa Chmiel pracownik Urzqdu 
Miasta Wydziat Spraw Spotecznych, Pani Beata Woch pracownik Urzqdu Miasta 
ds. rozwiqzywania problemow alkoholowych i przeciwdziatania narkomanii, Pani 
Jozefa Goszczyk przewodniczqca Komisji Miqdzyzaktadowej NSZZ Solidarnoid 80, 
Pan Jacek Kurowski reprezentujqcy Szkotq Podstawowq Nr 7, Pan Michat Wrona 
reprezentujqcy Miejski Zespot Szkot w Ktodzku, Dyrektor Ktodzkiego Centrum 
Kultury Sportu i Rekreacji Pan Piotr Postrozny, Prezes Zaktadu Administracji 
Mieszkaniami Gminnymi Pan Zdzistaw Dunin - Mikulski, Kierownik Twierdzy 
Ktodzko Pan Zbigniew Biernacki, Sekretarz Gminy Miejskiej Ktodzko Pani Urszula 
~lqzak-~arkiewicz, Dyrektor Zespotu Opieki Zdrowotnej w Ktodzku Pani Jadwiga 
Radziejewska, Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej Pani 
Teresa Jozefiak, Pan Gustaw Paczka reprezentujqcy UKS ,,Sz6staka" Ktodzko, Pan 
Mariusz Schnuk reprezentujqcy PUKS ,,Orlik" Ktodzko, Pan Marek Ogonowski 
reprezentujqcy UKS ,,Zniczn Ktodzko, Pan Piotr Goszczyk reprezentujqcy KS Lew 
Ktodzki, Pan Henryk Szydtowski reprezentujqcy ,,HS" Team, Pan Jerzy Wieczorek 
reprezentujqcy MKS ,,Znicz" Ktodzko, Pan Tomasz Karolczak reprezentujqcy MKS 



,,ZniczN Ktodzko, Pan Jozef Plichta reprezentujqcy DKKFSiT N.S. ,,SudetyM, Pan 
Andrzej Kacik reprezentujqcy Oddziat Rejonowy PCK w Ktodzku, Pani Teresa 
Budzioch reprezentujqca Stowarzyszenie ,,Promyk" Pomoc Spoteczna w Ktodzku, 
Pan Jerzy Kowalczyk reprezentujqcy Towarzystwo im. fw. Brata Alberta 
w Ktodzku, Pan Jacek Mencel reprezentujqcy Towarzystwo im. fw. Brata Alberta 
w Ktodzku, Pan Zbigniew Nowak reprezentujqcy Spotdzielniq Mieszkaniowq 
w Ktodzku, Pari Tomasz ~abski Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Ktodzku, Pan 
Stanistaw Ferenc radny Rady Miejskiej w Ktodzku, Pan Damian ~ l a k  radny Rady 
Miejskiej w Ktodzku, Pan Krzysztof Popiel Kierownik ds. PFRON Powiatowe 
Centrum Pomocy Rodzinie w Ktodzku, Zastqpca Dyrektora Powiatowego Urzqdu 
Pracy w Ktodzku Pan Edward Wqglarz. 

Dnia 27 kwietnia 2015 Komisja odbyta wspolne posiedzenie z Komisjq 
Edukacji i Kultury na terenie Twierdzy Ktodzkiej. Omawiano miqdzy innymi: 
kalendarz imprez sportowo-rekreacyjnych na sezon wiosenno-letni 2015 
organizowanych przez Ktodzkie Centrum Kultury Sportu i Rekreacji, Szkoty, Klu by 
sportowe i organizacje pozarzqdowe, przygotowanie miasta Ktodzka do sezonu 
turystycznego, Twierdza Ktodzka i jej dziatalnofd turystyczna, ocena zasobow 
pomocy spotecznej w Gminie Miejskiej Ktodzko na rok 2015. W dyskusji brali 
udziat Prezes ZAMG Pan Zdzistaw Dunin-Mi kulski, Dyrektor KCKSiR Pan Piotr 
Postroiny, Kierownik Twierdzy Ktodzkiej Pan Zbigniew Biernacki i Dyrektor OPS 
Pani Jolanta Leszko. 

W maju na posiedzeniu Komisji omawiano problematykq zwiqzanq 
z przygotowaniem do wypoczynku letniego organizowanego w miejscu 
zamieszkania oraz w ofrodkach wypoczynkowych dla dzieci i mtodzieiy 
z Ktodzka. Poruszano kwestie zwiqzane z fun kcjonowaniem podstawowej opieki 
zdrowotnej i stomatologicznej w Ktodzku. Rowniei omawiano stan 
zabezpieczenia sanitarno-epidemiologicznego miasta Ktodzka i podejmowanych 
dziatari przez Stacjq. W posiedzeniu brali udziat zaproszeni gofcie: Dyrektor ZOZ 
w Ktodzku Pani Jadwiga Radziejewska, Dyrektor SANEPID w Ktodzku Pani Teresa 
Joiefiak, Dyrektor OPS Pani Jolanta Leszko. 

W czerwcu cztonkowie Komisji spotkali siq z przedstawicielami Srodowiska 
sportowego. Omawiano dziatalnofi sportu ktodzkiego, jego problemy i sukcesy 
oraz zasady finansowania. W spotkaniu brali udziat m. innymi: Pan Gustaw 
Paczka - UKS ,,Szostakan Ktodzko, Pan Mariusz Sobczyk, Pan Mariusz Schnuk - 
PUKS ,,Orlik" Ktodzko, Pan Marek Ogonowski - UKS ,,ZniczU Ktodzko, Pan Piotr 
Goszczyk - KS Lew Ktodzki, Pan Henryk Szydtowski - ,,HS" Team, Pan Jerzy 
Wieczorek - MKS ,,Zniczm Ktodzko, Pan Tomasz Karolczak - MKS ,,Zniczn Ktodzko, 
Pan J6zef Plichta - DKKFSiT N.S. ,,SudetyM. 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 26 paidziernika 2015 roku omawiano kwestie 
zwiqzane z zabezpieczeniem osob starszych, bezdomnych, niepetnosprawnych 



w okresie jesienno-zimowym 2015, korzystajqcych ze wsparcia OJrodka Pomocy 
Spotecznej oraz organizacji pozarzqdowych dziatajqcych na terenie miasta 
Ktodzka. Cztonkowie komisji udali siq z wizytacjq do Jadtodajni i Noclegowni 
a takze do punktu wydawania zywnoici i odzieiy przy ulicy Czeskiej 
prowadzonego przez Towarzystwo im. SW. Brata Alberta w Ktodzku. Zapoznano 
siq ze stanem technicznym obiektow, wyposazeniem i problemami zwiqzanymi 
z ich funkcjonowaniem. Cztonkow Komisji po obiektach oprowadzali: Dyrektor 
OPS Pani Jolanta Leszko, Pani Teresa Budzioch reprezentujqca Stowarzyszenie 
,,Promyk" Pomoc Spoteczna w Ktodzku, Pan Jerzy Kowalczyk i Pan Jacek Mencel 
reprezentujqcy Towarzystwo im. SW. Brata Alberta w Ktodzku. 

Posiedzenia Komisji odbywaty siq zgodnie z planem pracy Komisji przyjqtym 
na rok 2015. Zajmowano siq min. analizq wykorzystania Jrodkow z Programu 
Profilaktyki i Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych w roku 2014. 
Przygotowania miasta do sezonu turystycznego w okresie letnim. Omawiano 
sprawy zwiqzane z profilaktykq zdrowotnq oraz potrzeby os6b 
niepetnosprawnych w zakresie rehabilitacji spotecznej, zdrowotnej i zawodowej. 
Poruszano takze problemy mieszkaricow korzystajqcych z pomocy spotecznej 
udzielanej przez OSrodek Pomocy Spotecznej jak i organizacje pozarzqdowe. 
Analizowano projekt budzetu gminy na rok 2016. 

Debaty prowadzone przez cztonkow komisji oraz zaproszonych goSci 
odbywaty siq w mitej i zyczliwej atmosferze a poruszana problematyka 
na posiedzeniach Komisji byta merytoryczna i rzeczowa. 

Przewodniczqcy Komisji 
Zdrowia, Pomocy Spotecznej, 


